

Referat fra bestyrelsesmøde

Torsdag d. 03.10.2024

Deltagere fra bestyrelsen: Trine, Birgit, Signe, Gurli, Bianca og Laura

Afbud: Helle

Referent: Laura

1/ Julegaver og Julefrokost

- I år tilbydes gavekort til: Maxi Zoo, Friluftsland, Jespers Planteskole. Der er også mulighed for at vælge mellem vingave eller ølgave.
- Laura laver en seddel, hvor frivillige og trænere/hjælpetrænere kan krydse af, hvad de ønsker.
- Frist for afkrydsning af gaveønsker er senest d. 15. november.
- Gavebudget pr. person er 300 kr.
- Helle Kristensen står for at arrangere julefrokost.

2/ Fonde

- Vi har desværre fået afslag på de ansøgninger vi sendte ind i sommers.
- Anine har søgt en ny fond.

3/ DM og DM fejring

- Vi havde fem deltagere på podiet ved DM, og det blev fejret flot i klubben.

4/ Referat fra kredsrådsmøde

- Vi har fået 4 kreds pokaler.
- Det er svært at få konkurrencekalenderen til at passe og vi må ikke melde datoer ud før det er offentliggjort. Datoer bliver offentliggjort d. 14/10.
- Hoopers-overbygning, grundforløb og lignende afholdes de kommende weekender.
- Vi mangler stadig betaling fra landsrådet for forplejning og andre udgifter i forbindelse med et kursus i februar. Bianca følger op på dette.

Næste møde: Onsdag d. 20/11 kl. 18.30.

Møde med instruktørudvalget

Deltagere fra instruktørudvalget: Rie, Ann, Anne-Mette og Sanne

Afbud: Lene

1/ Hvalpehold - hvem gør hvad? Skal vi lave en ny type venteliste, så der er en venteliste til hvert hvalpehold?

- Trine får mange spørgsmål fra hvalpeejere og ønsker derfor, at stå for hvalpeholdene. Dette godkendes af alle på mødet.
- Instruktørudvalget ønsker at få informationer om dag, tid og instruktører for de nye hvalpehold, så oplysningerne kan lægges på hjemmesiden. Dette skal aftales i god tid med Sanne.
- Alle på mødet er enige i, at ventelisterne skal opdateres korrekt i forhold til dag og tid, når der oprettes nye hvalpehold, så dem på hvalpe ventelisten ikke bare bliver 'hængende'.
- Der startes et nyt hvalpehold i januar med Lisa som træner.
- Mange instruktører har selv hvalpe på holdene. Skal vi have 8 'nye' udefra og så den/dem som træneren har? Eller kun 6 udefra? Dette vendes med hvalpetrænerne til instruktørsamling d. 24/10.

2/ Hvordan er proceduren i at indstille nye instruktører, hvem gør hvad? Skal vi have kigget på de forskellige dokumenter der ligger på hjemmesiden og se om de er up to date?

- Det er op til grenens udvalg, hvem de vil indstille som instruktør. Dette godkendes så af instruktørudvalget og derefter bestyrelsen.
- Instruktørudvalget kigger på at opdatere dokumenterne.
- Vi bliver alle enige om, at det skal slettes i dokumentet på hjemmesiden, at man skal være føl i et år. Den ligger i håndbogen og instruktørudvalget kigger på det.
- Trine undersøger, om vi kan nå at indstille Camilla til Nosework uddannelsen under de regler, vi lige er blevet enige om, hvor det ikke er nødvendigt at være føl i et år.
- Der mangler noget information om instruktørudvalget i vedtægterne.

3/ Gennemgang af listen med frivillige, der er virkelig mange i forhold til medlemstal.

- Vi gennemgår den udprintede liste.
- Vi snakker om, om det giver mening at refundere både træningsgebyr og grundkontingent for medlemmer, der sidder i grenenes udvalg. Bestyrelsen og instruktørudvalget foreslår, at grundkontingentet betales, mens træningsgebyret refunderes. Dette vil blive taget op på generalforsamlingen i januar.
- Bianca tilføjer Lene til instruktørudvalget i klubmodul og på hjemmesiden.
- Vi snakker om, om æresmedlemmer også skal være klubmedlemmer. Dette vil vi snakke om i bestyrelsen på næste møde.

4/ Kan vi gennemgå de forskellige hold. Hvordan kører de, kan noget optimeres, så vi kan tynde lidt ud i vores ventelister?

- **Rally:** Mangler trænere. Mange på venteliste.

- **Hoopers:** Der er mange på holdene og mange forskellige niveauer.
- **Nosework:** Håber på at begynder- og letøvet kan slås sammen næste år. Så der kan komme et nyt begynderhold. To konkurrencer til næste år.
Anette Christiansen stopper som træner.
- **Lydighed:** Måske der er nogen på Dorthes hold, som kan rykke op? Mange på ventelisten og holdene er fyldt op. Mangel på trænere.
- **Agility:** Mangler trænere.

5/ Skal der et medlem fra bestyrelsen i instruktørudvalget? eller en kontaktperson?

- Vi bliver alle enige om, at vi fremadrettet kan bruge vores messenger gruppe. Det er også muligt at bruge Gurli som kontaktperson.

6/ Hvordan gør vi det mere attraktivt at være instruktør i DcH Herning. Hvordan støtter vi bedst muligt op om vores instruktører? Flere møder? Flere fester? Eller?

- Det kan måske for trænerne være svært at være helt ærlige overfor dem, som sidder i grenenes udvalg, da trænerne typisk er tætte med dem. Hvis der bliver noget, så giver det mening at kontakte bestyrelsen eller instruktørudvalget.
- Instruktørudvalget har snakket om at lave noget anonymt, hvor trænere kan skrive hvad de ønsker.
- Det er vigtigt, at man er loyal overfor hinanden i træner kredsen. Dette burde nævnes for alle trænere til det næste trænermøde.

7/ Eventuelt

- Mange som ikke er frivillige eller trænere parkerer ved parkeringspladsen og ikke ved Dagrofa. Trænerne kan evt. tage en snak med holdene og hvis der opstår problemer, vil bestyrelsen tage det op og skrive en mail ud til alle.
- Bestyrelsen følger op på, hvilke regler der gælder hos forsikringen ift. hvis en hjælpetræner tager et hold alene - og skal træneren på holdet være inde for den specifikke gren før forsikringen gælder?